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             Sveučilište u Zagrebu 
           Tekstilno-tehnološki fakultet 
 

 
KLASA: 602-04/21-01/50 
URBROJ: 251-68-01/1-21-2a 
Zagreb, 20. travnja 2021. 
 
 

Z A P I S N I K 
 
 

6. izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 
fakulteta u akademskoj godini 2020./2021. održane 1. ožujka 2021. godine, u elektroničkom 
obliku putem sustava za e-učenje Merlin. 
 
 
 
6. izvanredna sjednica Fakultetskog vijeća je započela u 9 sati i 7 minuta. 
O. d. Dekanice Fakulteta izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović pozdravlja prisutne članove 
Vijeća te napominje da su se ispričala 2 člana Vijeća. 
O. d. Dekanice Fakulteta pozdravlja mr. sc. Davora Rajčića koji će pravno popratiti 6. izvanrednu 
sjednicu Fakultetskog vijeća Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta. 
O. d. Dekanice Fakulteta napominje da su materijali za 6. izvanrednu sjednicu Fakultetskog 
vijeća objavljeni u sustavu Merlin. 
O. d. Dekanice Fakulteta navodi da je 26. veljače 2021. godine zaprimila dopis Zavoda za 
tekstilnu kemiju i ekologiju za skidanje točke Godišnje izvješće o radu i poslovanju Sveučilišta u 
Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta (01.10.2019.-30.09.2020.) sa Dnevnog reda 6. 
izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta. 
Navedeni dopis sastavni je dio ovog Zapisnika.  
Razlog navedene zamolbe je nepotpuno i netočno pripremljeno Godišnje izvješće o radu i 
poslovanju Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta (01.10.2019.-30.09.2020.).  
O. d. Dekanice Fakulteta je pročitala zaprimljeni dopis članicama i članovima Fakultetskog 
vijeća. 
O. d. Dekanice Fakulteta ističe da će se zbog specifičnosti nastale situacije prvo glasovati o 
usvajanju Dnevnog reda 6. izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća Sveučilišta u Zagrebu 
Tekstilno-tehnološkog fakulteta, putem sustava Merlin od 09:25 sati do 10:00 sati, o čemu će 
putem e-maila članice i članovi Fakultetskog vijeća biti obavješteni od strane voditeljice 
Fakultetskog vijeća Renate Budanec, mag. iur. Ukoliko se Dnevni red 6. izvanredne sjednice 
Fakultetskog vijeća Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta usvoji, članice i 
članovi Fakultetskog vijeća bit će obavješteni od strane voditeljice Fakultetskog vijeća Renate 
Budanec, mag. iur. o terminu početka rasprave po točki 1 Dnevnog reda.   
 
Glasovanje o usvajanju Dnevnog reda 6. izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća Sveučilišta u 
Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta održano je od 09:25 do 10:00 sati putem sustava 
Merlin. 
 
Temeljem elektroničkog glasovanja članova Fakultetskog vijeća prihvaćen je sljedeći 
 
Dnevni red : 

 
 

1. Godišnje izvješće o radu i poslovanju Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 
fakulteta (01.10.2019.-30.09.2020.) 
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Rasprava po točki Dnevnog reda je započela u 10:30 sati o čemu su članice i članovi 
Fakultetskog vijeća zaprimili obavijest od strane voditeljice Fakultetskog vijeća Renate 
Budanec, mag. iur.  
 
O. d. Dekanice Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Gordani Pavlović. 
Izlaganje prof. dr. sc. Gordane Pavlović uz popratnu prezentaciju, vezano uz Godišnje izvješće 
o radu i poslovanju Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta (01.10.2019.-
30.09.2020.) održano je od 10:30 do 11:30 sati. 
 
O. d. Dekanice Fakulteta otvara raspravu po točki 1 usvojenog Dnevnog reda. 
O. d. Dekanice Fakulteta napominje da su u zaprimljenom dopisu navedene primjedbe te će se 
rasprava kretati u okviru istih.  
O. d. Dekanice Fakulteta navodi da se prva primjedba odnosi na str.11-13, kvantitativno navesti 
vrijednosti koje dokazuju ostvarivanje navedenih aktivnosti. Ovakav oblik je bio uobičajna praksa 
na našoj instituciji, a iznimno je značajan za pripremu dokumentacije za akreditaciju. 
O. d. Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Gordani Pavlović. 
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović navodi da je na navedenim stranicama pobrojala mjere provedbe 
Akcijskog plana obiju strategija koje su ostvarene. Pobrojane mjere su dostatne budući da niti 
jedan zakon ne propisuje što sve mora biti sadržano u Godišnjem izvješću. 
O. d. Dekanice Fakulteta navodi da je nakon pregleda prve verzije Godišnjeg izvješća iznijela 
primjedbu da se egzaktno prikaže na koji način su ostvareni strateški ciljevi, budući da su u 
izvješću samo taksativno navedeni strateški ciljevi na kojima se radilo.  
 
O. d. Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Sandri Bischof. 
Prof. dr. sc. Sandra Bischof navodi da je cilj prikazivanja traženih podataka da naša sastavnica 
što lakše odradi postupak reakreditacije. Budući da je Godišnje izvješće najvažniji dokument 
jedne sastavnice, bitno je u Arhivi imati kvalitetan dokument iz kojeg proizlaze numerički 
pokazatelji rada Uprave Fakulteta što je bila dosadašnja praksa.  
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović ostaje pri svom stavu i stavu svojeg prodekanskog tima da su 
vrlo detaljno prikazali sve potrebne podatke. 
 
O. d. Dekanice Fakulteta ističe da je riječ o Godišnjem izvješću o radu i poslovanju Sveučilišta 
u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta koje se šalje na Sveučilište u Zagrebu, odnosno ono 
je slika svih djelatnika naše sastavnice, stoga je potrebno izraditi sažeto, ali konkretno izvješće 
koje sadržava točne podatke koji se mogu egzaktno dokazati. 
 
O. d. Dekanice Fakulteta navodi da se druga primjedba odnosi na str. 25, odnosno na ispravak 
krivog navoda o vrijednosti zatečenog stanja koeficijenta. U tablici na str. 25 navodi se krivi 
podatak 0,066, dok je stvarna vrijednost istaknuta u primopredajnoj dokumentaciji i čini njen 
sastavni dio, a na koju prof. dr. sc. Gordana Pavlović nikada nije iskazala usmenu niti pismenu 
primjedbu. 
 
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović navodi da podatak nije pogrešan, potrebno je razlikovati ostavljeni 
iznos koeficijenta i ono za što se već tražila suglasnost. 
 
O. d. Dekanice Fakulteta prikazuje tablicu stanja koeficijenata od dana 30. rujna 2018. godine 
do 30. rujna 2020. godine izrađenu temeljem sustavnog pregleda dokumentacije koja se nalazi 
u kadrovskoj referadi i traženih suglasnosti od mandata prof. dr. sc. Sandre Bischof te kroz cijeli 
mandat prof. dr. sc. Gordane Pavlović. 
O. d. Dekanice Fakulteta detaljno izlaže stanje koeficijenata za navedeno razdoblje. 
Vezano uz koeficijente za nova radna mjesta koje je prikazala prof. dr. sc. Gordana Pavlović, a 
koja su odobrena od strane Sveučilišta u Zagrebu, o. d. Dekanice Fakulteta ističe da je doc. art. 
Lei Popinjač osiguran koeficijent te je zapošljavanje provedeno sukladno protokolu o provođenju 
napredovanja i zapošljavanja na Sveučilištu u Zagrebu Tekstilno-tehnološkom fakultetu koji je 
dana 12. lipnja 2020. godine temeljem čl. 14 Statuta naše sastavnice donijela prof. dr. sc. 
Gordana Pavlović, a u kojem je pod točkom 1 navedeno da kadrovska referada sva 
napredovanja i nova zapošljavanja na Sveučilištu u Zagrebu Tekstilno-tehnološkom fakultetu 
provodi kroz registar zaposlenih i COP, bez prethodnog traženja suglasnosti Ministarstva 
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znanosti i obrazovanja. Na isti način je zaposlena stručna suradnica Ema Emili Sedlar i 
predavač Marko Vojnić čije je izvješće potvrđeno na Fakultetskom vijeću u studenom 2020. 
godine. O. d. Dekanice Fakulteta moli prof. dr. sc. Gordanu Pavlović da u izvješću korigira navod 
da je u njezinom mandatu tražena suglasnost Ministarstva znanosti i obrazovanja, budući da je 
zapošljavanje predavača Marka Vojnića u tijeku i čeka se odobrenje Ministarstva znanosti i 
obrazovanja koje je zatraženo nakon održane sjednice Fakultetskog vijeća u studenom 2020. 
godine. Ukupni koeficjent koje je odobrilo Sveučilište u Zagrebu je 8,050 s time da je od 1. 
listopada 2020. godine iz ukupnog zajedničkog koeficijenta izdvojen i osiguran koeficijent za 
zapošljavenje kolege Vojnića i kolegice Mrčele. O. d. Dekanice Fakulteta navodi da je nakon 1. 
listopada 2020. godine zaposlena doc. art. Ivana Mrčela, budući da je dobivena suglasnost 
Ministarstva znanosti i obrazovanja. 
Ukupni raspoloživi koeficijent koji je ostao sa danom 30. rujan 2020. godine je 9,307. Za 
suglasnost Ministarstva znanosti i obrazovanja za zapošljavanje izdvojen je ukupan koeficijent 
u iznosu od 6,050, odnosno ako će Ministarstvo znanosti i obrazovanja potraživati koeficijent iz 
ukupnog raspoloživog za sva zapošljavanja koja su provedena temeljem koeficijenata 
odobrenih od strane Sveučilišta u Zagrebu, a za koje nije tražena suglasnost Ministarstva 
znanosti i obrazovanja (2 docenta i stručni suradnik) Fakultet bi trebao osigurati ista. U tom 
slučaju Fakultetu će ostati 1,257 raspoloživog koeficijenta.  
 
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović navodi da ostaje pri tablicama iz svojeg Godišnjeg izvješća. Prof. 
dr. sc. Gordana Pavlović ističe da je u listopadu 2018. godine povukla suglasnosti za dva 
tehnička suradnika jer za navedena radna mjesta nije dobivena suglasnot sindikalne 
podružnice. Koeficijent kolegice Škaro se ne može ukalkulirati u ukupno stanje koeficijenata na 
dan 30. rujna 2018. godine jer je kolegica 1. listopada 2018. godine dala otkaz. Docentsko 
mjesto iz Kostimografije nije provedeno zbog činjenice da Fakultetsko vijeće nije prihvatilo dva 
Izvješća različitih Stručnih povjerenstava.  
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović čita dopis Rektora Sveučilišta u Zagrebu prof. dr. sc. Damira 
Borasa vezan za osiguravanje financijskih sredstava za radno mjesto stručnog suradnika za 
odnose s javnošću. 
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović navodi da je 25. svibnja 2020. godine Rektor Sveučilišta u 
Zagrebu prof. dr. sc. Damir Boras uputio dekanima Fakulteta i Akademija mišljenje i uputu pod 
nazivom Upravljanje kadrovima na Sveučilištu u Zagrebu putem sustava koeficijenata, 
autonomija Sveučilišta akademska samuprava prema Ustavu Republike Hrvatske i Zakonu o 
znanstvenoj djelatnosti i visokom obrazovanju. Suglasnosti za pokretanje postupaka izbora 
sveučilišnih nastavnika i drugih zaposlenika daje isključivo Rektor Sveučilišta što je nužan i 
dovoljan preduvjet za raspis natječaja i provedbu postupka.  
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović navodi da se ovakvim pristupom sadašnje Uprave Fakulteta želi 
omalovažiti napore prethodne Uprave Fakulteta u pitanjima kadrovske politike. 
 
O. d. Dekanice Fakulteta moli prof. dr. sc. Gordanu Pavlović da dostavi dopis od 21. svibnja 
2020. godine budući da se isti ne nalazi u Arhivi Fakulteta. O. d. Dekanice Fakulteta ističe da je 
početkom pandemije COVID-19 donesena odluka o ograničenju korištenja sredstava državnog 
proračuna od strane Ministarstva financija, što je u svibnju 2020. godine ublaženo odlukom 
kojom je propisana obveza traženja suglasnosti Ministarstva znanosti i obrazovanja za isto. 
Vezano uz prikaz koeficijenata, o. d. Dekanice Fakulteta ističe da je cijeli koeficijent gđe. 
Jadranke Akalović odlaskom u mirovinu 30. rujna 2018. godine ostao neraspoređen. Navodi 
prof. dr. sc. Gordane Pavlović da je ostao koeficijent 0,066 nije točan.  
 
O. d. Dekanice Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Sandri Bischof. 
Prof. dr. sc. Sandra Bischof navodi da je očekivala ispriku od prof. dr. sc. Gordane Pavlović i 
zahvaljuje o.d. Dekanici Fakulteta što je opsežno i detaljno prikazala postupak dobivanja 
suglasnosti. Podatak koji prof. dr. sc. Gordana Pavlović navodi u svojem izvješću, da je prof. dr. 
sc. Sandra Bischof na dan 30. rujna 2018. godine ostavila koeficijent 0,022 je netočan. Zavod 
za tekstilnu kemiju i ekologiju je dopisom zatražio ispravak netočnih navoda kako bi Godišnje 
izvješće moglo biti prihvaćeno. Prof. dr. sc. Sandra Bischof apelira članicama i čanovima 
Fakultetskog vijeća da ne prihvaćaju ovakav oblik izvješća koji kao dokument ostaje u Arhivi 
naše institucije. Prof. dr. sc. Sandra Bischof je u primopredajnoj dokumentaciji navela podatak 
da je ostao daleko veći koeficijent od 2,68. Prof. dr. sc. Sandra Bischof čestita prof. dr. sc.  
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Gordani Pavlović što je uspijela dobiti nove koeficijente za našu sastavnicu što je jako dobro te 
ističe da su uprkos tome činjenice pogrešno prikazane, a za isto nije dana isprika.  
O. d. Dekanice Fakulteta ističe da je kolegici Sandri Škaro istekao Ugovor o radu sa datumom 
9. rujna 2018. godine i prikazuje dokument u kojem je to jasno vidljivo, dakle u mandatu prof. 
dr. sc. Sandre Bischof. 
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović ističe da je kolegici Sandri Škaro i kolegici Jadranki Akalović 
Ugovor o radu istekao 1. listopada 2018. godine, dakle koeficijenti su dobiveni otkazom, 
odnosno odlaskom u mirovinu za vrijeme manadata prof. dr. sc. Goradne Pavlović. Prof. dr. sc. 
Gordana Pavlović navodi da prof. dr. sc. Sandra Bischof aludira na odnose Ministarstva znanosti 
i obrazovanja i Sveučilišta u Zagrebu te medijske napise vezane uz trošenje koeficijenata 
Sveučilišta u Zagrebu. Nadalje prof. dr. sc. Gordana Pavlović navodi da se ne radi o probijanju 
financijskih sredstava državnog proračuna nego o ukupnom obračunskom koeficijentu koji 
ostaje na Sveučilištu kao nerealiziran. 
Zalaganjem bivše Uprave Fakulteta naša sastavnica je kadrovski osnažena, povećao se broj 
članova Fakultetskog vijeća sa 69 na 78, a koje se temeljilo na službenim dokumentima kao što 
je reakreditacijsko izvješće. 
O. d. Dekanice Fakulteta navodi ako se koeficijenti odlaskom u mirovinu sa datumom 30. rujna 
2018. godine ubrajaju u mandat uprave od 1. listopada 2018. godine tada na isti način treba 
prikazati i koeficijente za djelatnike koji su otišli u mirovinu s datumom 30. rujna 2020. godine 
(prof. dr. sc. Goran Hudec i prof. dr. sc. Zlatko Vrljičak). 
 
O. d. Dekanice Fakulteta navodi da se treća primjedba odnosi na str. 29. Smatramo neophodnim 
nadopuniti paušalni navod: „… nakon otvaranja zemljišne knjige, odnosno otvaranja ispravnog 
postupka temeljem odredbe čl. 193 - čl. 205 Zakona o zemljišnim knjigama da se može podnijeti 
prigovor i na temelju prikupljene i ranije dostavljene dokumentacije te zatražiti uknjižbu svog 
prava. S obzirom na iznimno visoka sredstva, više od 500.000 kn koje je Fakultet uložio u 
prikupljanje dokumentacije za rješavanje imovinsko-pravnih odnosa na lokacijama Hallerova 
aleja i prilaz baruna Filipovića smatramo neophodnim točno navođenje aktivnosti koje su 
napravljene i eksplicitni popis onih aktivnosti koje treba još napraviti da bi se postupak kao takav 
završio. 
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović navodi da je u listopadu 2018. godine zatekla stanje da srednjoj 
Školi za modu i dizajn treba platiti milijun kuna ili ustupiti 168 kvadrata našeg prostora. 
Prethodna Uprava Fakulteta angažirala je novu odvjetničku kuću i stručnjakinju za nekretnine 
kako bi se postupak okrenuo u našu korist. Potpisan je sporazum sa srednjom školom te je u 
tijeku rješavanje vlasništva. Sporazum je rezultirao činjenicama da naša sastavnica ne treba 
srednjoj školi platiti milijun kuna niti ustupiti 168 kvadrata našeg prostora. Prof. dr. sc. Pavlović 
postavlja upit što je napravila Uprava Fakulteta koja je prethodila njezinoj Upravi, budući da su 
se trošila enormna sredstva za usluge odvjetničkih kuća za rješavanje pitanja imovinskopravnih 
odnosa, a čiji je rezultat bio da naša sastavnica treba platiti milijun kuna ili ustupiti 168 kvadrata 
našeg prostora. Isto se odnosi i na II. varaždinsku gimnaziju. Prof. dr. sc. Gordana Pavlović 
navodi da se u Arhivi Fakulteta nalazi cjelokupna dokumentacija koja uključuje i ugovore s 
odvjetnicima, poduzete postupke odvjetnika na mjesečnoj bazi i ugovor sa stručnjakom za 
nekretnine (obavljene radnje). 
 
O. d. Dekanice Fakulteta navodi da su u cijeloj Arhivi Fakulteta ukupno pronađena dva ugovora 
jednostavne nabave (od 1. 4. 2019. i 9. 4. 2019., na dvije stranice svaki), dva okvira sporazuma 
usluge savjetovanja po grupama koji su sklopljeni sa tvrtkom Cultor savjetovanje d.o.o. (od 10. 
4. 2019. i 9. 4. 2019., na dvije stranice svaki) te okvirni sporazum za grupu 5-2. Za navedene 
pravne akte isplaćen je iznos od 550.000 kn. Budući da su u Arhivi Fakulteta pronađena samo 
4 dokumenta o. d. Dekanice Fakulteta moli prof. dr. sc. Gordanu Pavlović da dostavi i preostalu 
dokumentaciju u najkraćem mogućem roku. 
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović ističe da je se optužuje za netransparentnost djelovanja, što 
prethodna Uprava Fakulteta odbija.  
 
O. d. Dekanice Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Sandri Bischof. 
Prof. dr. sc. Sandra Bischof navodi da je uobičajena praksa da se jedan primjerak otvorenih 
ugovora nalazi kod Dekana Fakulteta, a drugi u Računovodstvu. Prof. dr. sc. Sandra Bischof 
ističe da nije istina da je ostavljena situacija da se moralo platiti milijun kuna srednjoj Školi za 
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modu i dizajn, spor je trajao godinama te ga je prof. dr. sc. Sandra Bischof nasljedila. Srednja 
Škola za modu i dizajn je predložila da se ili novčano kompenzira vrijednost u iznosu od milijun 
kuna ili vrati prostor. Sretni splet okolnosti za vrijeme trajanja manadata prof. dr. sc. Pavlović je 
bila odluka Škole za modu i dizajn za izgradnju nove nekretnine na zajedničkoj čestici, za što 
im je bila potrebna suglasnost naše Dekanice. Pregovori da nekretnina bude zajednička su bili 
otvoreni te smo mogli dobiti cijeli kat, što je daleko veća kvadratura od 69 kvadrata iz sudskog 
spora. Prof. dr. sc. Pavlović je odlučila da neće voditi daljnje pregovore po tom pitanju, čime je 
srednja škola dobila daleko više od traženih milijun kuna. Dakle, nismo platili milijun kuna, ali 
smo izgubili priliku da se proširimo na zajedničku česticu na lokaciji Črnomerec. Što se tiče 
sudskog spora u Varaždinu, i njega je prof. dr. sc. Sandra Bischof nasljedila, ali budući da je po 
pitanju dosjelosti prerano pokrenut, naša sastavnica nije mogla dobiti navedeni spor. Budući da 
se varaždinska gimnazija upisala kao vlasnik cijele čestice, za ponovno pokretanje sudskog 
spora vezanog za utvrđivanje prava vlasništva potrebno je napraviti elaborat, stoga prof. dr. sc. 
Sandra Bischof postavlja upit prof. dr. sc. Gordani Pavlović da li je isti napravljen. Uprava prof. 
dr. sc. Sandre Bischof je odlučila ne kretati u novi sudski spor te se temeljem dogovora odredilo 
da se na prostoru srednje strukovne škole izgradi novi prostor. Projekt je podržao Rektor 
Sveučilišta u Zagrebu, lokalna uprava, župan i gradonačelnik ali je isti zaustavila prethodna 
Uprava prof. dr. sc. Gordane Pavlović.  
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović ističe da prof. dr. sc. Sandra Bischof ne govori istinu, odnosno 
nije činjenično točno da je Rektor Sveučilišta u Zagrebu dao suglasnost za sporazum, srednjoj 
školi nije ništa ustupljeno te je ista odustala od tužbe. Zbog činjenice da je prof. dr. sc. Sandra 
Bischof povukla tužbu varaždinska gimnazija se upisala kao vlasnik na cijeloj čestici, stoga je 
reotvaranje postupka bila jedina mogućnost koja se mogla poduzeti.  
O. d. Dekanice Fakulteta navodi da je odvjetnički tim sudjelovao na sjednicama vezanim uz 
pitanje imovinskopravnih odnosa na lokaciji Savska, odnosno isti nisu govorili o 
imovinskopravnim pitanjima na lokaciji Varaždin. 
 
O. d. Dekanice Fakulteta navodi da se četvrta primjedba odnosi na str. 29, navod „Okončanjem 
sudskih sporova vezanih za tužbe djelatnika za posebne uvjete rada (PUR) smanjilo se 
financiranje odvjetničkih usluga“ je netočan jer se izdvajanje Fakulteta za odvjetničke usluge 
nisu smanjile. Nedostaje podatak da li je ostvaren povrat barem dijela sredstava od strane 
Ministarstva znanosti i obrazovanja. 
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović navodi da je smanjen u onom dijelu koji bi se odnosio da smo 
provodili sudske sporove s našim djelatnicima u posebnim uvjetima rada, kao što se provodilo 
u mandatu prethodne Uprave Fakulteta. Sudska ročišta su obustavljena. Tražen je povrat 
sredstava sukladno zakonskim odredbama putem županijskog državnog odvjetništva te smo 
dobili pola iznosa od traženih 530.000 kn jer državno odvjetništvo ne može priznati odvjetničke 
usluge nastale vođenjem sporova vezanih uz posebne uvjete rada.  
 
O. d. Dekanice Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Sanji Ercegović Ražić. 
Izv. prof. dr. sc. Sanja Ercegović Ražić navodi da je činjenica da je pokrenuto mirno rješavanje 
spora koje prethodi tužbi. Regresna tužba nije pokrenuta sukladno čl. 186 Zakona o parničnom 
postupku koji propisuje prvotnu obvezu pokretanja mirnog rješavanja spora. 
 
O. d. Dekanice Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Tanji Pušić. 
Prof. dr. sc. Tanja Pušić navodi da je predmet današnje sjednice Godišnje izvješće koje treba 
korigirati, ali niti u jednom trenutku nije čula da li prof. dr. sc. Gordana Pavlović ima namjeru 
korigirati isto. Prof. dr. sc. Gordana Pavlović je napravila određene pomake, ali naša sastavnica 
je jedna cjelina. Godišnje izvješće se treba odnositi samo na ak. god. 2019./2020. bez zadiranja 
u mandate prethodnih Uprava Fakulteta. Prof. dr. sc. Tanja Pušić predlaže da se buduća 
izvješća svedu na manji opseg te da sadržavaju točne podatke. Treba se osvrnuti na sve 
aktivnosti koje je postigla cijela naša sastavnica.  
 
O. d. Dekanice Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Sanji Ercegović Ražić. 
Izv. prof. dr. sc. Sanja Ercegović Ražić apelira da se Godišnje izvješće tehnički uredi te da se 
svako dupliciranje podataka anulira.  
 
O. d. Dekanice Fakulteta daje riječ doc. dr. sc. Tihani Dekanić. 
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Doc. dr. sc. Tihana Dekanić postavlja upit da li će prof. dr. sc. Gordana Pavlović sa svojim 
uredničkim timom poraditi na korekcijama Godišnjeg izvješća. 
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović navodi da stoji iza činjenica koje su navedene u izvješću, jedina 
stvar koju može provjeriti je stanje financijskih sredstava na računu CTD-a. 
 
O. d. Dekanice Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Ružici Brunšek. 
Izv. prof. dr. sc. Ružica Brunšek zahvaljuje prof. dr. sc. Gordani Pavlović na velikom naporu koji 
je uložila za našu sastavnicu te ističe da prethodnu Upravu obilježava brza komunikacija između 
Uprave i djelatnika. 
  
O. d. Dekanice Fakulteta napominje da nitko ne osporava rad prethodne Uprave, ali je potrebno 
u Godišnje izvješće unijeti točne činjenice budući da se dokument šalje na Sveučilište u 
Zagrebu. 
 
O. d. Dekanice Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Sandri Flinčec Grgac. 
Izv. prof. dr. sc. Sandra Flinčec Grgac navodi da je potrebno u izvješće unijeti i strateške ciljeve 
kako bi ono imalo jednu kompletnu sliku. 
 
O. d. Dekanice Fakulteta ljubazno moli da se Godišnje izvješće o radu, ukoliko se usvoji, usvoji 
uvjetno te da se u prednjem dijelu izvješća od str. 11 nadalje kvantitativno i egzaktno navede 
što je ostvareno sukladno strategiji razvoja naše sastavnice. Također je potrebno točno prikazati 
koeficijente, pročistiti cijelo izvješće bez ponavljanja istih podataka kroz nekoliko različitih 
izvješća. O. d. Dekanice Fakulteta moli da se dostavi Protokol o postupku primopredaje 
natječajne dokumentacije i provođenja postupaka izbora od 16. rujna 2020. godine, budući da 
se isti ne nalazi na našim mrežnim stranicama, niti u Arhivi tajnice Dekana odnosno 
Fakultetskog vijeća. 
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović navodi da neće korigirati i unositi daljnje izmjene u Godišnje 
izvješće i moli članice i članove Fakultetskog vijeća da ga u ovom obliku prihvate. 
 
Rasprava po točki Dnevnog reda 6. izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća održana je od 
11:30-13:40 sati putem aplikacije Zoom. 
 
 
Glasovanje po točki Dnevnog reda 6. izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća Sveučilišta u 
Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta održano je od 14:00 do 16:00 sati putem sustava 
Merlin. 
 
 

Ad 1 
 
 
Temeljem elektroničkog glasovanja članova Fakultetskog vijeća, Fakultetsko vijeće nije usvojilo 
Godišnje izvješće o radu i poslovanju Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta 
(01.10.2019.-30.09.2020.). 
 
 
 
Sjednica Fakultetskog vijeća je završena u 16:00 sati. 
 
 
 
 
 
 
    Zapisnik sastavila                                                                                O. d. Dekanice 
 
Renata Budanec, mag. iur ., v.r.                                   Izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović, v.r. 


